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Protokół z XV sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 2 lipca 2020 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Gminy w Przewozie.  

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.05. W posiedzeniu wzięło udział 13 

radnych. 

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski nieobecny 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z obecnych chciałby wnieść zmiany do porządku 

obrad. 

Wójt poprosił o wykreślenie z porządku obrad projektu o zmianie uchwały 

Nr XII/79/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

stawki tej opłaty, a także o wprowadzenie do porządku, projektu w sprawie zmiany uchwały 

Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy 

Przewóz na 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XV sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 
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zaproponowanymi przez Wójta Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Dariusz Kokosza, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XIV sesji Rady Gminy w Przewozie, aby 

każdy miał możliwość zapoznania się z nim. Radni nie zgłaszali uwag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Dariusz Kokosza, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali interpelacji i zapytań. 

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz za 2019 r. 

Informację z całorocznej działalności przedstawił Wójt. Dodatkowo poinformował 

o planach i zamierzeniach do zrealizowania w roku bieżącym. 

Wójt przekazał informacje jakie zostały podane we wtorek na spotkaniu w Starostwie 

Powiatowym w Żarach. Najważniejsze dla mieszkańców gminy będzie wykonanie takich prac 

jak naprawa poboczy przy drogach powiatowych, poprawa nawierzchni drogi powiatowej 

relacji Dobrzyń – Sanice oraz Dobrochów – Dąbrowa Łużycka. Prace maja się rozpocząć 

w roku bieżącym. 
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Pojawią się nowe kursy autobusowe dla mieszkańców gminy. W każdy wtorek i piątek 

autobus pojedzie do Żar. Jednego dnia od strony Sobolic, drugiego od Dąbrowy Łużyckiej. 

Udało się pozyskać dofinansowanie od Wojewody Lubuskiego na ten cel. Jednak Wójt 

zaznaczył, że jeżeli mieszkańcy nie będą korzystali z tych autobusów, to kursy zostaną 

zawieszone.  

Pkt 6. Pozyskiwanie i wykorzystanie środków finansowych z Unii Europejskiej na rzecz 

realizacji zadań w gminie Przewóz. 

Informacje przedstawiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że kwota dofinansowania wyniosła 

ogółem 268.242,55 zł. Był to zwrot kosztów poniesionych na przebudowę drogi 

w miejscowości Bucze, a także środki na organizacje imprez plenerowych dotowanych 

środkami unijnymi.  

Pkt 7. Debata nad raportem o stanie gminy. 

a) Raport o stanie gminy. 

Przewodnicząca powiedziała, że raport został przedłożony w ustawowym terminie. 

Radni mieli możliwość zapoznania się dokładnie z materiałem. Raport obejmuje 

podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności realizacje polityk, 

programów, strategii oraz uchwał rady gminy. Poprosiła radnych o zabieranie głosu 

w sprawie informacji przedstawionych w raporcie.  

Radni nie zabierali głosu w sprawie raportu.  

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi wotum zaufania. 

Treść projektu przedstawił Sekretarz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Dariusz Kokosza, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Adrian Przybyłek. 

Pkt 8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 r. oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego gminy Przewóz. 
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Sprawozdanie wraz z dodatkowymi materiałami zostało przekazane dla radnych 

w terminie. Dokumenty były omawiane z uzasadnieniem na wszystkich posiedzeniach 

Komisji Stałych. Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej 

w sprawie wykonania budżetu gminy za 2019 r.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię do wykonania.  

Na prośbę Przewodniczącej, pani Skarbnik przedstawiła pozytywna opinię do 

wykonania budżetu gminy za 2019 r. wydaną przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

w Zielonej Górze. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wystąpił z wnioskiem o udzielenie 

przez Radę Gminy w Przewozie absolutorium dla Wójta Gminy Przewóz z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 r. 

Przewodnicząca odczytała pozytywna opinię RIO w Zielonej Górze o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

a) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 r. 

Treść projektu przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Dariusz Kokosza, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Adrian Przybyłek 

b) Projekt uchwały w sprawie absolutorium. 

Treść projektu przedstawiła pani Skarbnik, z którego wynika, że udziela się Wójtowi 

Gminy Przewóz absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Dariusz Kokosza, Edyta 
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Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Adrian Przybyłek 

Przewodnicząca zarządziła przerwę  w obradach o godz. 10.53 

Przewodnicząca wznowiła obrady o godz. 11.04.  

Pkt 9. Podjęcie uchwał: 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

Projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że zmiany 

dotyczą zwiększenia dochodów z tytułu wpływu z podatku od spadków i darowizn oraz 

zwiększeniu wydatków o kwotę 30.000 zł z przeznaczeniem na remont budynku ośrodka 

zdrowia w Przewozie 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Dariusz Kokosza, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Adrian Przybyłek 

Pkt 10. Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca poprosiła obecnego na obradach adwokata, o wyjaśnienie kwestii 

przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną na podstawie interpelacji złożonej przez 

radnego Jarosława Borkowskiego.  

Pan Tadeusz Ardelli świadczący obsługę prawną dla Urzędu Gminy wyjaśnił, że Wójt 

załatwił wyczerpująco sprawę interpelacji. Przedstawił żądane w interpelacji dokumenty wraz 

z koniecznym komentarzem. Natomiast jeżeli chodzi o przeprowadzenie kontroli przez 

Komisję Rewizyjną dotyczącą kwestii zakupu opału przez gminę, to należałoby, aby Komisja 

wprowadziła zmiany do swojego planu pracy na dany rok, albo też przedstawić projekt 

uchwały, za pomocą którego rada gminy zleci Komisji wykonanie zadania kontrolnego. 
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Radny Grzegorz Stachera zapytał na jakim etapie są sprawy z jego złożonych 

wcześniej interpelacji, odnośnie postawienia luster drogowych w miejscowości Sanice oraz 

naprawy poboczy drogi powiatowej w miejscowości Sobolice.  

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła konieczność przycięcia gałęzi lub całkowitą 

wycinkę drzewa rosnącego przy posesji na ul. Kolejowej 9 w Przewozie.  

Na prośbę osób zamieszkujących ta nieruchomość, radna poprosiła o wykonanie 

chodnika lub umiejscowienia przejścia dla pieszych w tej właśnie okolicy.  

Kolejne zgłoszenie radnej dotyczyło wykonania przeglądu wałów 

przeciwpowodziowych zlokalizowanych w Przewozie. Na obiekcie widać wyryte przez 

zwierzęta dziury. Zniszczona jest też tabliczka informacyjna.  

Radna Edyta Krasuska zgłosiła potrzebę remontu drogi gminnej w Potoku, pomiędzy 

posesjami nr 5 i 6 oraz wyrównanie drogi przy posesjach 1- 4. Radna poprosiła ponownie 

o przestawienie latarni sprzed posesji nr 6.  

Radna zwróciła się z prośba o zmobilizowanie prywatnych właścicieli działek 

w Potoku do ich wykoszenia. Chodziło o działkę przy przystanku autobusowym oraz przy 

bloku nr 25. 

Radna Monika Pankowska zgłosiła konieczność remontu nawierzchni drogi 

wojewódzkiej nr 350 oraz ścięcia jej poboczy, na odcinku od miejscowości Przewóz do końca 

miejscowości Lipna. Ponad to radna zgłaszała, aby zarządca tej drogi dokładnie wykosił teren 

przy chodniku w miejscowości Lipna.  

Radna Katarzyna Zdybowicz - Wójcik zwróciła się z prośba o wykoszenie terenów 

przy przystankach autobusowych na terenie całej gminy. Jak również o obkoszenie wokół 

grobów, którymi się nikt nie opiekuje na cmentarzu w Piotrowie oraz o wykoszenie terenu 

przy cmentarzu.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał na jakim etapie jest sprawa wypowiedzenia umowy 

firmie Feniks  z Żar w zakresie dowozów dzieci do szkól.  

Wójt wyjaśnił, że złożono wypowiedzenie, a także odesłano faktury jakie wystawiła 

firma za usługę , której w rzeczywistości nie świadczyła. Sprawa ta najprawdopodobniej 

zakończy się w sądzie.  

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik zapytała jakie są plany odnośnie obsadzenia 

stanowiska dyrektora szkoły w Przewozie.  

Wójt odpowiedział, że w najbliższym czasie zostanie rozpisany kolejny konkurs na to 

stanowisko.  

Pkt 11. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy w Przewozie. 
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Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 11.22. 

 

  

  

 

Przygotował(a): Magdalena Mikitiuk 

 


